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Vilda pollinatörer hotas – 
vad gör Uppsala kommun? 
 

 

Läget för de vilda pollinatörerna är allvarligt. Kemiska bekämpningsmedel, födobrist, 

ett förändrat landskap och klimatförändringar är några av de faktorer som hotar dem. 

Det får allvarliga konsekvenser för den biologiska mångfalden.  

 

Det behövs omfattande insatser för att gynna pollinatörer. Kommunen kan använda egen 

mark för att bevara och återskapa viktiga livsmiljöer; till exempel ändra skötseln på 

bortglömda gräsytor (impediment) till ängar, återskapa blommande vägrenar, dikesrenar och 

kantzoner. Bristen på vilda blommor är en av de största orsakerna till att vilda bin och andra 

pollinerande insekter minskar.  Att gynna pollinatörer i kommunen är en förhållandevis billig 

men väldigt viktig insats. Det handlar om att långsiktigt planera för goda livsmiljöer och att 

etablera samverkan med andra aktörer. 

 

Genom praktiska insatser och fysisk planering har kommunerna stor rådighet över att skapa 

förutsättningar för fungerande ekosystem och biologisk mångfald. 

 

I Naturskyddsföreningens rapport över Sveriges bi-vänligaste kommuner 2020 har 212  

(73%) kommuner bidragit och svarat på enkäten. Dock inte Uppsala kommun. Det är tråkigt, 

att vi inte kan redovisa om eller hur vi planerar för den biologiska mångfalden. 

 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ordförande i miljö- och 

hälsoskyddsnämnden:  

 

- Vad gör Uppsala kommun för att gynna pollinatörer såväl i policys, mål och 

handlingsplaner som i det praktiska arbetet? 

- Har kommunen någon samverkan med andra aktörer i vad gäller att gynna bin, humlor 

och andra pollinerare? 
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